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Abstract (en)
[origin: US4606257A] The drive system for cells for fused salt electrolytic production of aluminum is supplied with compressed air via a compressed
air network with compressor and compressed air reservoir. It comprises at least one working cylinder with piston and piston rod, a slide valve
situated after the junction from the compressed air network, compressed air pipes and a microprocessor. During the thrust movement in the
normal work cycle, the working cylinder forms a circuit together with a 5/2 channeling valve, a 3/2 channeling valve and the related compressed air
pipelines; the said circuit is fed compressed air via a pressure reducing valve and the compressed air pipeline running from it. By briefly switching
over the 5/2 channeling valve normal pressure can be employed and the positive chamber of the working cylinder evacuated, as a result of which
the thrusting force supplied by the system can be greatly increased.

Abstract (de)
Das für Elektrolysezellen zur Herstellung von Aluminium verwendete Antriebssystem wird aus einem Druckluftnetz mit Kompressor und
Druckluftspeicher gespeist. Es umfasst mindestens einen Arbeitszylinder (34) mit Kolben (38) und Kolbenstange (42), einen nach der
Netzabzweigung eingebauten Schieber (14), Ventile (20, 24, 28), Druckluftleitungen (18, 22, 26, 30, 32, 48) und einen Mikroprosessor (16). Im
normalen Arbeitszyklus während der Stossbewegung bildet der Arbeitszylinder (34) mit einem 5/2-Wegeventil (20), einem 3/2-Wegenventil (24) und
entsprechenden Druckluftleitungen (48, 22, 32) einen Kreislauf, der über ein Druckluftreduzierventil (28) und dessen Druckluftleitung (30) gespeist
wird. Durch kurzzeitige Umschaltung des 5/2-Wegeventils (20) kann Normaldruck eingeschaltet und die positive Kammer (46) des Arbeitszylinders
(34) entlüftet werden, wodurch die Stosskraft des Systems stark erhöht wird.
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